
 

 

Acta de la sessió del Consell de Districte Ponent 

28 de setembre de 2022 

Lloc de celebració: Centre Cívic Selves i Carner    
Horari: de les 19,00h a les 20,15h 
Núm: 2/2022 

 

Persones assistents 

Regidora presidenta de la Mesa, regidora 
d’Infància, Joventut i Persones Grans 

Rosa M. Ortega Juncosa 

Regidor de Districte, Nova Ciutadania, 
Cooperació i Habitatge 

Jamaa Mbarki El Bachir 

Fem-Amunt Roser Alegre Fontanet 

AVV Saldes-Pl. Catalunya, president Ramon Caballol Teixidor  

AVV Saldes-Pl. Catalunya, secretari Víctor Feliu Ferrer  

AVV Mion-Puigberenguer-Poal Manuel Guerrero Herrera 

AVV GR Pare Ignasi Puig, secretària Eyla González Guerrero  

AVV GR Pare Ignasi Puig Cristian González Arjona 

AVV Torre Santa Caterina  Teresa Martínez Sala 

AVV Torre Santa Caterina Pere Vinyals Ruiz 

Unió de Botiguers i Comerciants (UBIC) Antoni Sala Ferrer 

Tècnica de Participació Arantxa Pons Echalecu 

Secretària M. Mercè Ricarte Serra 

 

Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

2. La participació al Consell de Districte. 

3. Seguiment actuacions 2022 

4. Procés participatiu de les actuacions de 2023. 

5. Informació sobre processos participatius. 

6. Precs i preguntes. 

Obra la sessió la presidenta de Mesa, la regidora Rosa M. Ortega, que dona la 
benvinguda a les persones assistents. 
 

1.Aprovació de l’acta anterior de la sessió realitzada el 31 de març de 2022.  
Com que ningú hi troba cap inconvenient es dona per aprovada. 

 



2.La participació al Consell de Districte. 

La tècnica Arantxa Pons explica: 

En alguns Consells de Districte s’ha tractat el tema de la poca participació en els 

diferents Consells de Districte i a qui s’envia la convocatòria. Les respostes són les 

següents: 

Dades de cada Districte, de juliol de 2022, de les persones que formen part dels 

Consell de Districte: 

Nombre de persones inicials que teníem com inscrites: 18 persones/entitats + 5 partits 

polítics + secretària + regidor + president de Mesa 

Total de persones que han dit que renoven: 12 persones/entitats 

Total de persones que han dit que no renoven: 0 

Total de persones que no han respost el correu: 8 

Per a finals de setembre s’ha organitzat, des del Programa de Participació Ciutadana, 

una reunió amb entitats per explicar, entre d’altres coses, els Consells de Districte, per 

intentar fomentar la participació en aquests. 

A través de l’enquesta per a la diagnosi de participació ciutadana van sorgir vàries 

propostes: una era que les persones que participen en els districtes es coneguin més. 

Es proposa que a cada reunió un parell d’entitats es presentin i expliquin les seves 

activitats, problemàtica i dificultats. 

El Sr. Manuel Guerrero demana a qui s’envien les convocatòries de les reunions i la tècnica 

Arantxa Pons respon que s’envia a cada membre del Consell i a les entitats que en formen 

part, mitjançant correu electrònic. Que al Districte Nord es va demanar que a l’acta hi constin 

les persones presents, excusades i les absents, i que al de Llevant es va decidir crear un grup de 

whatsapp per avisar que hi haurà una sessió, mantenint l’enviament per correu electrònic. 

Demana si interessa que al Districte de Ponent es realitzi de la mateixa manera o de manera 

diferent. El regidor Jamaa Mbarki diu que estaria bé crear el grup de whatsapp perquè hi ha 

entitats que només es miren el correu molt de tant en tant. La tècnica Arantxa Pons diu que el 

whatsapp ens el mirem més sovint i que podria ser una opció. Que no cal penjar-hi totes les 

activitats de les entitats però que, si els sembla bé, es pot crear aquest grup pel Districte de 

Ponent. Com que la resposta de la majoria de les persones assistents és afirmativa, s’acorda 

que es crearà aquest grup de whatsapp. Igualment s’enviarà la convocatòria per e-mail a 

tothom i qui ho vulgui se l’afegirà al grup de Whatsapp. 

3.Seguiment de les actuacions 2022: 

La tècnica Arantxa Pons explica l’estat de les actuacions d’enguany: 



Nom de l’actuació: 
Canalitzar la Rasa que hi ha al Camí de les Farreres 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació: 
Agrupació de les Farreres (Cèlia) 

Seguiment actuació: Pendent que els serveis tècnics entrin la documentació a l’ACA. 

Era una actuació del 2019 però amb motiu de la Covid va quedar endarrerida. L’any passat es 
va realitzar una visita on es va veure que correspon a l’ACA. Ho reclamarà i espera que per a la 
propera sessió ja estigui enllestida.  

Nom de l’actuació: 
Punt de llum de Sol i Aire 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació: 
AVV Sol i Aire 

Tècnic referent: Marc Pujolà 
Servei referent: Enllumenat 

Pressupost: 3.490 euros 

Barri: Sol i Aire 

Seguiment actuació: Actuació realitzada 

 

Nom de l’actuació: 
Retolació dels carrers de Bellavista 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació: 
AVV Bellavista 

Pressupost: 6.700 euros 

Barri: Bellavista 

Seguiment actuació: Es va fer una visita amb membres de l’AVV. Amb motiu d’un canvi de 
partida pressupostària es va endarrerir, però la setmana passada es va poder iniciar. 

 

Nom de l’actuació: 
Arreglar l’empostissat de la Plaça de Catalunya 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació: 
AVV Plaça Catalunya (Ramon Caballol i Víctor Feliu) 

Tècnic referent: Elena Castellano 
Servei referent: Secció equipaments 

Pressupost: 4.750 euros 

Barri: Plaça Catalunya 

Seguiment actuació: Activitat realitzada 

 

Nom de l’actuació: 
Redistribució dels bancs del Xup 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació: 
AVV del Xup 

Tècnic referent: Josep Maria Muncunill 
Servei: Territori 

Pressupost: 4.000 euros 



 

Nom de l’actuació: 
Redistribució de bancs a Barri Valldaura 

Dades de la persona/entitat que proposa l’actuació:   AVV Valldaura ( Faustí Fígols) 

Tècnic referent: Josep Maria Muncunill 
Servei: Manteniment i Via pública 

Pressupost: 6.000 euros 

Seguiment: Amb motiu d’un canvi de partides pressupostàries s’han endarrerit totes les 

accions relacionades amb bancs. Ara ja s’ha iniciat el procediment de compra i suposem que 

a l’octubre s’instal·laran. Trucarà als barris per avisar de l’actuació. 

4.Procés participatiu de les actuacions de 2023. 

La tècnica Arantxa Pons entrega un document de les propostes d’actuacions sol·licitades pel 
2023 que són les que a continuació es detallen i que han estat valorades pels equips tècnics. 
S’hauria de decidir quines es penjaran a la Plataforma Decidim per a poder votar-les: 

Nom de l’actuació: 
4.1. Millorar la qualitat i la mobilitat de la gent gran. 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: AVV del Xup  

Breu descripció de l’actuació: 
S’adjunten fotos de vehicles mal aparcats i es proposen possibles llocs on es podria habilitar 
una zona d’aparcament pels veïns. És un tema urgent perquè els vehicles impedeixen 
l’accessibilitat i el pas de la gent gran. 
Imatges:  

1. Cotxes sobre vorera  
2. Lloc on es podria habilitar aparcament  
3. Cotxes sobre vorera arran de la carretera.  

 

Regidors/es responsables: David Aaron López i Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Mobilitat i Via Pública 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
1.250 m2 45 €/m2    56.250 € 

Retorn tècnic: Informació per donar al Districte 
La zona se situa en sòl no urbanitzable per la qual cosa la definició de l'aparcament caldrà que 
segueixi criteris d'integració amb l'espai de la riera.  

Imatges 

  



 
 

Aquesta actuació no la podem votar perquè supera el pressupost de districte. 

El Sr. Cristian González demana si es pot realitzar una part de l’actuació de manera que 
no sobrepassi aquest import. Si es realitzés un part s’hi guanyaria molt. Que al camí de 
l’església està prohibit aparcar, hi ha vehicles i la gent ha de caminar per la carretera. 
La tècnica Arantxa Pons respon que gestionarà una reunió serveis tècnics i l’AVV per 
mirar si es pot realitzar per parts, de manera que no sobrepassi el pressupost.  

El Sr. Cristian González també demana com està l’actuació de col·locar la gespa del 
camp de futbol. La tècnica Arantxa Pons respon que aquest tema no és de districte, 
però que ho demanarà a Esports. 

Nom de l’actuació: 
4.2 Substitució dels 2 bancs situats en un lateral del parc del Centre Cívic "Selves i Carner" 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: AVV Barriada Saldes – Plaça Catalunya 

Breu descripció de l’actuació: 
Les fustes dels bancs estan totalment deteriorades 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Via pública 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
2 bancs: 2.500 €/ut x 2 =  5.000 € 

L’actuació és viable?       SÍ                    

Retorn tècnic: Informació per donar al Districte 

Imatges 

  
 
 

El Sr. Ramon Caballol diu que pot ser que amb un banc llarg ja n’hi hagi prou. Que els 

bancs que hi ha a sota són més llargs. Li sembla que l’any passat valien 1.200 €/u. La 

tècnica Arantxa Pons respon que el preu és segons un catàleg que tenen els tècnics i 

que aquesta actuació entraria al pressupost. 

 



Nom de l’actuació: 
4.3. Pavimentació entrada Barri Bellavista 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: Associació de veïns Barri Bellavista 

Breu descripció de l’actuació: 
Asfaltat de l'entrada del barri de Bellavista. Fa uns mesos ens va asfaltar mig carrer i l'altra meitat la van 
deixar sense asfaltar, amb forats, clapes i desnivells. 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Via pública 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
425 m2 25 €/m2    10.625 € 

L’actuació és viable?           SÍ                      

Retorn tècnic: Informació per donar al Districte 
Imatge 

  
 

 

Nom de l’actuació: 
4.4. Reubicació bancs de la plaça de la Bellavista 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: Associació de veïns Barri Bellavista 

Breu descripció de l’actuació: 
 
Es demana la reubicació dels 2 bancs de la plaça central del barri Bellavista ja que on estan actualment 
ubicats hi ha uns arbres amb nius d'ocells i els bancs sempre estan plens d'excrements. 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Via pública 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
2 ut 500 €/ut    1.000 € 

L’actuació és viable?           SÍ                                   
Lloc actual: 

 
 



 
On haurien d’anar: 

 
 

 
 
Nom de l’actuació: 
4.5. Substitució de la part central de la pèrgola situada sobre l’escenari de la Plaça de Catalunya. 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: AVV Barriada Saldes – Plaça Catalunya 

Breu descripció de l’actuació: 
La part superior de la pèrgola està foradada (qüestió de disseny) i, quan organitzem festes, si plou 
durant l’actuació dels artistes ( músics, mags, dansaires,..) els equips tècnics es veuen afectats. 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Àngels Mas 

Pressupost aproximat de l’actuació: ? 

L’actuació és viable?    No és viable per la neu/pluja               

Retorn tècnic: Informació per donar al Districte 
L’actuació no és viable com ja s’ha comentat altres vegades. 

Imatge 

 
 

 

El Sr. Víctor Feliu diu que només es diu que no i no es presenten altres alternatives, tot 
i que van dir que ho farien. La tècnica Arantxa Pons respon que lligarà una reunió de 
tècnics i membres de l’AVV a fi que expliquin per quin motiu no es pot fer. El regidor 
Jamaa Mbarki diu que es pot convidar el tècnic a la reunió de districte. La tècnica 
Arantxa Pons diu que la propera reunió de districte està prevista pel desembre. El Sr. 
Víctor Feliu diu que seria millor fer una reunió de tècnics amb membres de l’AVV de Pl. 
Catalunya perquè als altres barris no els hi va ni els hi ve tractar els detalls d’aquest 
tema i demana que realitzi abans d’acabar l’any. La tècnica Arantxa Pons respon que 
intentarà que aquesta reunió es realitzi a l’octubre. 

 



Nom de l’actuació: 
4.6. Reparació de la vorera de la part posterior del pavelló del Pujolet.   

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: AVV Barriada Saldes – Plaça Catalunya 

Breu descripció de l’actuació: 
La vorera està aixecada i malmesa degut a les arrels dels arbres. 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Via pública 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
150 m2 120 €/m2    18.000 € 

L’actuació és viable?           SÍ                       
Imatge 

 
 

 

Nom de l’actuació:  
4.7. Enllumenat Camí Torre Santa Caterina de Casa Martí a trencall Casa Masa – Cal Taleca. 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta: AVV de la Torre Santa Caterina. 

Breu descripció de l’actuació: Col·locar els màxims punts de llum de Cal Martí fins el trencall de Casa 
Masa i cal Taleca, tenint en compte que això podria entrar com una part de les fases d’enllumenat 
demanades temps enrere. 

Regidors/es responsables: Josep Gili 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Xarxes 

Pressupost aproximat de l’actuació:? 

L’actuació és viable?           Sí                                                   

Retorn tècnic: Cal que algú que conegui les cases Martí i Masa acompanyi al tècnic d’enllumenat (Marc 
Pujolà)  per a saber quines cases són i poder concretar exactament el què demanen. Al camí de la Torre 
Santa Caterina des de Cal Puig (inclòs la cruïlla i camí fins a Torre Santa Caterina) i fins l’inici de la cruïlla 
cap al barri de Cal Taleca no té enllumenat públic. S’ha de fer un projecte nou d’enllumenat públic amb 
nou subministrament i quadre elèctric (import elevat). A Cal Taleca es va col·locar fa uns anys un petita 
instal·lació d’enllumenat públic amb el quadre elèctric al costat del transformador que hi ha i es van fer 
només uns punts de llum cap avall (de Cal Taleca cap avall).  En aquest cas es pot fer nou projecte per 
ampliar la instal·lació cap a l’altre costat. 
Imatge 

 
 



La Sra. M. Teresa Martínez diu que s’ofereixen a acompanyar el tècnic però que és tan senzill 
com mirar la darrera farola que hi ha fins a la primera de Cal Taleca. El Sr. Pere Vinyals diu que 
fa anys es va entregar un plànol però que només es tracta de passar pel camí i mirar-ho. La 
tècnica Arantxa Pons respon que intentarà lligar una reunió amb ells i el tècnic a l’octubre, a fi 
de desencallar-ho i que les votacions de les actuacions es realitzaran el novembre. La Sra. M. 
Teresa Martínez diu que si cada any hi col·loquessin un punt de llum ja ho tindrien fet i que un 
o dos punts més es podrien col·locar sense cap quadre elèctric nou. 

Nom de l’actuació: 
4.8. Dignificació de locals comercials i cartells 

Nom de l’entitat o persona que presenta la proposta:  

UBIC. Manresa + Comerç 

Breu descripció de l’actuació: 
Aprofitar aparadors de locals comercials en desús per a col·locar-hi vinils, aconseguint una millora 
estètica o aprofitant l’espai per a posar-hi informació. A la vegada, retirar cartells comercials antics o 
fet mal bé. 

Regidors/es responsables: Núria Masgrau 

Servei/Tècnics responsable de valoració: Èrica Martínez 

Pressupost aproximat de l’actuació: 
2.000 euros per local/barri. S’hauria de definir quins barris ho volen 

L’actuació és viable?           SÍ                                          

No hi ha imatge. Similar al que hi ha al c. Sobrerroca 

 

El Sr. Manuel Guerrero diu que en aquest llistat no hi consten les actuacions proposades per 
l’AVV Mion-Puigberenguer, que es van enviar al correu electrònic de Participació i que 
consisteixen en: 

-Col·locar una rampa de fusta prop del Casal (2.000-3.000 EUR) per tapar un desnivell i que és 
prioritària perquè la gent hi cau. 

-Col·locar una pèrgola a l’escenari a fi que els músics estiguin arrecerats del sol i de la pluja, ni 
que sigui econòmica (7.000-8.000 EUR). 

La tècnica Arantxa Pons diu que hi va haver problemes en l’enviament de les propostes i les 
fotos i que els hi tornarà a enviar, per correu electrònic, el quadre on hi hauran d’escriure 
aquestes propostes d’actuacions. Cal que les hi enviïn ràpidament. Quan s’hagin realitzat les 
visites, les reunions de tècnics i veïns i tinguem tots els pressupostos, caldrà realitzar una nova 
reunió per quadrar els números. El calendari de votacions encara no està definit però el 
desembre s’hauran de tenir els resultats. Demana si els presents hi estan d’acord i aquests 
responen afirmativament. 

El Sr. Ramon Caballol demana com aniran les votacions i la Sra. Arantxa Pons respon que estan 
obertes a tota la ciutadania (empadronats majors de 16 anys) i que es realitzaran a través de la 
Plataforma Decidim i en format paper als locals de les AAVV. Es vota posant el DNI, que filtra 
de manera que només pots votar si estàs empadronat a Manresa però no filtra si vius a un 
barri o altre. Que un pot viure en un barri i treballar en un altre i conèixer les necessitats. Que 
es poden fer quatre votacions d’actuacions de quatre districtes diferents, dins el mateix 
programa informàtic. 

La Sra. M. Teresa Martínez demana quin tant per cent decideix quines actuacions s’han de 
realitzar i la tècnica Arantxa Pons respon que el Consell de Districte rep el resultat de les 
votacions i veu quines s’han votat majoritàriament, però que les votacions de la gent no són el 
100% de la decisió, que el Consell té el un poder sobre els acords que es prenen. 



5. Informació sobre processos participatius.  

La tècnica Arantxa Pons explica: 

a) El procés participatiu del Pla Integral de Revitalització del Centre Històric (PIRCH) encara 

està obert a través de la Plataforma on-line “Decidim Manresa”. Aquest procés recollirà les 

propostes que la ciutadania vol per millorar el Centre Històric en els següents 

àmbits: Habitatge i Persones, Mobilitat i Espai Públic, Equipaments i Promoció Econòmica. 

Actualment ja es poden presentar. 

b) S’ha realitzat una diagnosi per tal de poder elaborar el Pla Director de Participació 
Ciutadana. Aquesta diagnosi s’ha realitzat a través d’anàlisi intern de l’Ajuntament de Manresa 
(tècnic i polític), a través d’una enquesta a entitats (sobre la situació de l’entitat) i a través 
d’una enquesta enviada a la ciutadana sobre el tema de la participació. Ara s’inicia la part de 
validació de la diagnosi i complementació, i la part de presentar propostes. 

Per realitzar aquest procés es faran dues sessions (la convocatòria es rebrà per correu 
electrònic) a la Fundació Universitària del Bages, a fi de presentar necessitats, propostes i 
millores: 

En la sessió del dia 24/10/22 es parlarà de Consells sectorials, de districtes i de participació, i 
estarà adreçada a les persones que formen part de Consells de Districte i Sectorials. En aquesta 
sessió es treballarà tant l’anàlisi dels Consells com les propostes i també es parlarà de 
processos participatius. 

El 27/10/2022 es parlarà de la situació actual i les necessitats de les entitats i les associacions. 
També s’hi podran presentar propostes.  

El Pla Director haurà de passar pel Ple. 

6. Precs i preguntes 

El Sr. Cristian González proposa que es realitzi una actuació cada any per un barri diferent, que 

no s’esculli pel nombre de votacions ja que seria injust pel fet que hi ha  barris que tenen més 

població.  

La tècnica Arantxa Pons diu que la manera com s’haurà de procedir es podrà proposar a la 

reunió del 24 d’octubre on les propostes que sorgeixin en relació amb els consells de districte 

les passarem a una reunió de tots els consells de districte que seran els qui prendran els 

acords.  

El Sr. Ramon Caballol diu que com que en aquest districte som 8 barris/barriades ens tocaria 

una vegada cada 8 anys. Que a vegades s’ha realitzat part d’una actuació per un barri o bé una 

de petita per a cada barri. 

El Sr. Víctor Feliu diu que s’hauria d’incrementar el pressupost de 30.000 EUR i que cada any 

ho demana. 



El Sr. Cristian González troba que 5.000 EUR per dos bancs és molt car. El regidor Jamaa Mbarki 

respon que el mobiliari urbà és molt car. 

El Sr. Manuel Guerrero diu que n’hi ha de més econòmics de bancs. En relació amb el 

pressupost proposa que aquests 30.000 EUR es reparteixin entre cada barri de manera 

equitativa o bé un any per uns i un altre any per uns altres. 

El Sr. Víctor Feliu diu que no pot ser que anem demanant cada vegada un augment i que no 

se’ns faci cas, i que hi ha actuacions que tractem aquí que les haurien de realitzar des de les 

regidories, no des de Participació. 

El Sr. Pere Vinyals diu que fa quaranta anys que demanen que s’asfalti un carrer de Torre Santa 

Caterina i que ho hauria de fer l’Ajuntament. La Sra. M. Teresa Martínez diu que ara ja es fa 

fosc aviat i degut a la manca de llum hi podria haver algun accident amb algú o amb els 

senglars. El Sr. Vinyals afegeix que s’hi posarà remei quan ja hagi passat una desgràcia. 

El Sr. Víctor Feliu diu que en la reunió sobre el pla del Centre Històric hi va haver persones que 

van marxar enfadades, a l’hora d’enganxar les notes de colors. I que això s’ha repetit en 

quaranta processos que s’han fet. La tècnica Arantxa Pons respon que no tenim gaires 

antecedents de plans a Manresa i que l’objectiu del Pla de Participació és que hi hagi un 

seguiment de les actuacions i que les que es marquin es puguin realitzar. Que el tema dels 

gomets pot ser que no agradi però que és millor fer grups de treball i anar-ho treballant en 

petit comitè. Si es troben molts a debatre no s’avançarà. En temes de participació s’ha de tenir 

un full de ruta. Tenim moltes coses a millorar, i a nivell de districtes també. 

El Sr. Víctor Feliu diu que sempre estem repetint el mateix argument.  

La tècnica Arantxa Pons diu que ella no porta el tema dels consells sectorials però que tenen 

dinàmiques diferents. Que és important que hi hagi una trobada. Hi ha entitats com les AAVV 

que la seva situació està complicada, sobretot després de l’epidèmia de la Covid-19, ja que hi 

ha socis que ja no hi participen i les juntes no es renoven. 

El Sr. Víctor Feliu es queixa que els resultats d’aquestes diagnosis no es porten a terme. 

El Sr. Manuel Guerrero diu que li van dir que pel poc pressupost que hi ha pel districte no calia 

que anés a aquestes reunions.  

El Sr. Pere Vinyals es queixa que no es veu que es portin a terme actuacions.  

El Sr. Víctor Feliu diu que per aquests motius la gent no ve. També es queixa que el Pressupost 

Participatiu fa tres anys que no es convoca i que en altres ciutats s’ha convocat malgrat la 

pandèmia. Diu que en la reunió telemàtica que es va celebrar conjuntament amb els quatre 

Consells de Districte, el 10 de desembre del 2020, va demanar-ho a la regidora de Recursos 

Humans i Govern Obert, la qual li va respondre que esperaven convocar el proper pressupost 

participatiu l'any 2021, tal com consta a l'acta, i finalment no es va fer.  

El Sr. Ramon Caballol diu que el Consell de Salut s’ha reunit només una vegada. 



El Sr. Víctor Feliu diu que l'import que els darrers anys es destina al pressupost participatiu és 

de 200.000 EUR, un màxim de 50.000 EUR per projecte, i que aquest import és menor al 0,5% 

del pressupost general de l'Ajuntament. 

La tècnica Arantxa Pons diu que traslladarà aquesta queixa a la regidora. 

I com que ningú hi diu res més, quan són les 20,15h el regidor Jamaa Mbarki dona les gràcies a 

tothom i tanca la sessió. 

 


